

天主教大埔幼稚園

招收2020-2021年度新生資料

1. 幼稚園名稱及註冊號碼：天主教大埔幼稚園，E. D. 1/158585/89
2. 註冊學校地址：新界大埔寶雅苑家和閣地下
3. 有關K2及K3插班生學額，請家長致電本園查詢。
4. 本園已參加「免費優質幼稚園教育計劃」。
5. 核准收取費用：
 - ~報名費港幣\$40.00
 - ~註冊費半日班港幣\$970.00，全日班港幣\$1,570.00。繳交後退學，註冊費將不獲發還。
 - ~全日班午膳費每月港幣\$460.00
 - ~半日班及全日班茶點費每月港幣\$84.00
 - **午膳費及茶點費乃19-20年度費用，只供家長參考**
6. 19-20年度書簿雜費全年分上下學期收取，每學期約港幣\$700.00。(20-21年度雜費有待修訂)
7. 其他資料：
 - ~學校總面積：9,500平方呎
 - ~註冊課室數目：7個
 - ~學校設施：兩個室內大型體能活動室、舞蹈室/音樂室、多元智能活動室
 - ~學校網址：<http://www.taipokg.edu.hk>
 - ~查詢方法：電話~2651 1651，傳真號碼~2650 5775，電郵~itpckg@netvigator.com
8. 其他查詢電話/網頁：
 - ~教育局電話~3540 6808 / 3540 6811 / 2891 0088
 - ~教育局網頁：
<https://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/preprimary-kindergarten/kindergarten-kl-admission-arrangements/index-2.html#Guidelines>
9. 收生程序：

報名須知

- ~入學資格：於2017年12月31日前出生之幼兒均可申請入讀2020-2021年度幼兒班。
- ~2019年9月至11月申請人需先向教育局申請「幼稚園入學註冊證」，表格可到各區民政事務處及郵政局索取或從教育局網頁下載(www.edb.gov.hk)。
- ~2019年9月9日開始可於本校網頁下載入學申請表或親臨本校索取。
- ~報名費：每位四十元(不設找贖)
- ~交表日期：2019年10月2日至2019年10月19日
- ~交表時間：
 - 星期一至五：上午九時三十分至上午十一時三十分及下午一時三十分至下午四時三十分
 - 星期六：上午九時三十分至中午十二時
- ~遞交資料：
 1. 2020-2021年度入學申請表
 2. 出生證明書正本及副本一張
 3. 針卡正本及副本一張
 4. 一寸半 x 兩吋近照兩張(其中一張請預先貼在入學申請表上)
 5. 回郵信封二個

(請填妥回郵信封表格貼在信封面及貼上足額郵票：本港-\$2.0；國內-\$3.4)

請留意：如遞交資料欠齊全，恕不收報名表

聲明：本園不接受中介人或中介公司辦理報名，請家長親臨本園遞交表格。
報名費只在交報名表時才收取。

新生面見

~由學校郵寄面見通知證予家長

(家長如在10月26日仍未收到面見通知，請致電2651 1651本園查詢)

~面見學童人數：已遞交申請表之幼兒均獲面見機會。

~面見日期：2019年11月2日(星期六)家長需攜同子女按校方安排的日期及時間到校面見。

(恕不接納改期面見申請)

~面見形式：以小組遊戲形式觀察幼兒，必須由一位家長陪同幼兒面見。

面見語言以廣東話為主(有需要時輔以普通話或英語)

~取錄學生機制準則：

當申請人數超出學額時，校方會按照下列標準甄選學生：

-觀察兒童表現

-申請人之兄/姊現於本園就讀

-已領洗天主教學生(須提交學生領洗紙證明文件)

-就近入學，方便家長接送

-父母/兄姊為本園的校友

(須提交有關證明文件之正本，如：畢業證書、學生手冊或任何書面證明)

-如申請全日班，有家庭需要之申請人可獲優先考慮。

~取錄通知：取錄與否(包括正取及備取)，均會於2019年11月30日前以郵遞形式通知。

註冊事宜

~全港統一註冊日期：2020年1月9日至11日

~必須提交「幼稚園入學註冊證」作為註冊文件及繳交由教育局核准的註冊費。

(半日班港幣\$970.00，全日班港幣\$1,570.00)

~統一註冊後，校方將把註冊資料上載教育局網頁。

~2020年1月底至2月初通知後備生辦理註冊手續。

~教育局會於2020年2月初在網上公佈各校學位空缺情況。

Tai Po Catholic Kindergarten
Information on Admission to K1 Classes in the 2020/21 School Year

Collection of Application Forms (No quota) :

1. Download from school website
2. Obtain from school in person

Distribution Period :

1. Date : 9th September 2019 to 18th October 2019
2. Time : Office Hour

Return of Application Forms (No set number of quota for the kindergarten):

1. Period : 2nd October 2019 to 19th October 2019
2. Time : 9:30 a.m. to 4:30 p.m. (Mondays to Fridays)
9:30a.m. to 12:00 noon (Saturdays)
3. Return method : Submit the application form in person
Together with the documents required :
~Original and copy of the child's Birth Certificate
~Original and copy of the child's Immunization Record
~Two recent photos, sized 1.5"X 2"
~Two stamped return envelopes
4. Application fee : HK\$40(The application fee is non-returnable whether the application is successful or not.)

Application for the " 2020/21 Registration Certificate for Kindergarten Admission"

1. The Government will implement the "Free Quality Kindergarten Education Scheme" (hereafter referred to as "Scheme") starting from the 2017/18 school year. Each child who can receive education in Hong Kong will only be issued a registration document and all Scheme-KGs can only admit students holding a valid registration document.
2. Parents are required to submit an application for the "2020/21 Registration Certificate for Kindergarten Admission" (hereafter referred as "RC") to EDB **from September to November 2019**. The "2020/21 RC" will be open for applications in September 2019 and EDB will announce and upload the details of application onto EDB's website in due course.
<https://www.edb.gov.hk/en/edu-system/preprimary-kindergarten/kindergarten-k1-admission-arrangements/index-2.html#Guidelines>

Admission Criteria

1. Interview performance
2. Applicants with sibling(s) currently studying in the kindergarten will be given due priority consideration
3. Applicants living near the school
4. Applicants with a past family connection to the kindergarten (a supporting document is required).
5. Catholic children

*As the number of school places is limited, please understand that not all applicants fulfilling the priority consideration will be guaranteed a school place.

Interview Arrangements

1. The kindergarten will arrange interview for all applicants
2. Interviews will be conducted on 2nd November 2019(Saturday)
3. Group interviews will be arranged
4. Parents should accompany their child for the interview

Announcement of Admission Results

We will inform parents of the K1 admission results before 30 November 2019 by post.

Registration Arrangements

1. Successful applicants: Parents should complete the registration procedures for their child from 9 to 11 January 2020 (“Centralised Registration Dates”) by submitting the “2020/21 RC” to the kindergarten and paying the registration fee.
2. Please be reminded that if parents cannot submit the “2020/21 RC” during registration, the kindergarten may not be able to complete registration for their child. Hence, parents are required to submit application for the registration document to EDB within the specified period.
3. The registration fee for 2020/21 K1 place is HK\$970 for Half Day Session and \$1,570 for Whole Day Session. Should parents decide to change school after registration, please notify the kindergarten in writing. The kindergarten will return the “2020/21 RC” but the registration fee will not be refunded. Upon obtaining the “2020/21 RC”, the kindergarten will no longer keep the school place for the child.

Enquiry

Our telephone no.: 2651 1651

Our e-mail address: itpckg@netvigator.com